
Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. januar 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 371 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Ander-
sen (S).

Spørgsmål nr. 371:
’’ Ad svaret på spørgsmål 258
Vil ministeren oplyse, hvorfor ministeren ikke i 2009 ønskede at oplyse hvilke
institutioner/styrelser, der havde medvirket til udarbejdelsen af udredningsar-
bejdet om DRG taksterne?”

Svar:
Som jeg oplyste i min besvarelse af spørgsmål 258 er alt materiale i december 
2010 lagt åbent frem. Som det fremgår af det fremlagte materiale, så var ud-
redningsarbejdet internt forankret i Sundhedsministeriet, frem for i et formelt 
tværgående samarbejde. Men udredningsarbejdet blev, som så mange andre 
opgaver i ministeriet, til i samarbejde med andre parter, i dette tilfælde især 
Sundhedsstyrelsen og Finansministeriet.  
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